
 

Protokół nr 23/2020 

z XXIII zwyczajnej zdalno-stacjonarnej sesji Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony z dnia 24 

listopada 2020 r., która odbyła się w siedzibie Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony przy ul. 

Naczelnej 12 w Krakowie, o godz. 18.00. 

Sesję Rady Dzielnicy III otworzył i prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy III 

p. Piotr Moskała. 

Stwierdzono quorum. W posiedzeniu wzięło udział 19 radnych (lista obecności jako załącznik 

nr 1), a zatem obrady oraz wszystkie podjęte uchwały są prawomocne. 

Przewodniczący p. Piotr Moskała przedstawił porządek obrad: 

Porządek obrad zwyczajnej Sesji nr XXIII Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony zwołanej na dzień 24 listopada 2020r. o 

godz.18.00 przy ul. Naczelnej 12 w Krakowie 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Projekt uchwały Zarządu w sprawie budowy chodników na terenie Miasta Krakowa „Program budowy chodników” 

–  druk nr 277. 

4. Projekt uchwały Zarządu w sprawie wniosku o utworzenie przejść dla pieszych przy ul. Czerwonego Prądnika oraz 

ul. Brogi w Krakowie –  druk nr 278. 

5. Projekt uchwały Zarządu w sprawie  opinii dla projektu budowlanego rozbudowy i budowy ul. Łaszkiewicza                   

i ul. Kantora w Krakowie na odcinku od ul. Ostatniej do ul. Ślicznej  –  druk nr 279. 

6. Projekt uchwały Zarządu w sprawie wprowadzenia do budżetu Miasta Krakowa na rok 2021 oraz Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych na terenie Dzielnicy III Prądnik 

Czerwony   –  druk nr 280. 

7. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

8. Oświadczenia i komunikaty. 

9. Zamknięcie obrad. 

 

  

Przewodniczący p. Piotr Moskała stwierdził, iż zgodnie z §18 ust. 6 Statutu Dzielnicy III 

projekt porządku obrad stanowi porządek obrad. 

  

Ad. 3 (Druk nr 277) 

Przewodniczący p.Piotr Moskała przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie: budowy 

chodników na terenie Miasta Krakowa „Program budowy chodników”. Przedstawił poprawkę 

Zarządu: 

W §1 skreśla się: 

 „ul. Powstańców (pomiędzy ul. Reduta a budynkiem Zarządu Cmentarzy Komunalnych)” 

i wpisuje się jako ostania pozycja 

„- pomiędzy skrzyżowaniem ul. Reduta z ul. Rozrywka do DPS przy  

ul. Rozrywka 1”. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny p. Paweł Wojcik, radny p. Marcin Borek, radny p. Michał 

Stachyra, radny p. Stanisław skrzyński, radny p. Mateusz Drożdż, radna p. Anna Bałdyga. 

 

Przewodniczący zgłosił poprawkę: skreśla się w §1  

-ul. Jana Sabały (od budynku Jana Sabały 70 do ul. Reduta) 



a wpisuje się: 

-ul. Ptasia – od ul. Mieszka I do budynku ul. Ptasia 2 E 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie poprawki do projektu uchwały. 

Obecnych podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 2 

Poprawka została przyjęta. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały wraz z 

przyjętą poprawką. Obecnych podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr XXIII/272/2020 została podjęta. 

 

 

Ad. 4 (Druk nr 278) 

Przewodniczący p.Piotr Moskała przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie wniosku o 

utworzenie przejść dla pieszych przy ul. Czerwonego Prądnika oraz ul. Brogi w Krakowie. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny p. Paweł Wójcik, przew. p. Piotr Moskała, radny p. Michał 

Stachyra, radny p. Piotr Majak, radny p. Maciej Kalemba, radny p. Mateusz Drożdż, radna p. 

Monika Kaczmarczyk. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

uwag. 

  

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie poprawki do projektu uchwały. 

Obecnych podczas głosowania 19 radnych: 

Głosów „za” – 19 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr XXIII/273/2020 została podjęta. 

 

 

Ad. 5 (Druk nr 279) 

Przewodniczący p.Piotr Moskała przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie  opinii dla 

projektu budowlanego rozbudowy i budowy ul. Łaszkiewicza i ul. Kantora w Krakowie na 

odcinku od ul. Ostatniej do ul. Ślicznej. Przedstawił poprawkę Zarządu: 

W §1 skreśla się „pozytywnie” i wpisuje się „negatywnie” 

Zmienia się brzmienie  §2  na : 

Rada Dzielnicy III Prądnik Czerwony wnioskuje do Prezydenta Miasta Krakowa o: 

1.Poprowadzenie projektowanej drogi w całości po byłym torowisku bocznicy kolejowej do 

byłych zakładów "Polskich Zakładów Zbożowych S.A." zamiast – w części po torowisku, przy 

użyciu ustawy ZRiD, a w części poza torowiskiem zgodnie z miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego „Mogilska-Chałupnika”; 



2.Zaprojektowanie drogi w taki sposób, aby uniknąć albo zminimalizować konieczność 

wycinki dużych drzew; 

3.Przeprowadzenie budowy całej drogi w procedurze ZRID, co pozwoli przysunąć drogę do 

torowiska; 

4.Wykonanie łącznika do ul. Tadeusza Kantora w takiej formie, aby zminimalizować 

ingerencję w teren zielony;  

5.Zaprojektowanie rozwiązania które spowoduje że połączenie ul. Ślicznej z ul. Stefana 

Łaszkiewicza nie stanie się alternatywnym skrótem dla jadących ul. Janusza Meissnera do ul. 

Mogilskiej. 

 

Dotychczasowy §2 zmienia się na  §3. 

  

 

W dyskusji wzięli udział: radny p. Mateusz Drożdż, radny p. Paweł Wojcik, radny p. 

Stanisław Skrzyński. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

żadnych uwag. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr XXIII/274/2020 została podjęta. 

 

Ad. 6 (Druk nr 280) 

Przewodniczący p.Piotr Moskała przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie 

wprowadzenia do budżetu Miasta Krakowa na rok 2021 oraz Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych na terenie Dzielnicy 

III Prądnik Czerwony. Przedstawił poprawkę Zarządu:  

W §1 dopisuje się 

Pkt. 3 

3.Budowa i rozbudowa ekranów akustycznych przy ul. Lublańskiej i ul. Bora-Komorowskiego. 
 

 W dyskusji wzięli udział: radny p. Paweł Wójcik, radna p. Anna Bałdyga, radny p. Stanisław 

Skrzyński. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

żadnych uwag. 

 

 Przewodniczący p. Piotr Moskała zgłosił poprawkę do projektu uchwały, uzasadnienie 

przyjmuje postać: 

Uchwałę podejmuje się w oparciu o kompetencje Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony oraz 

na wniosek mieszkańców Dzielnicy III. Obecnie w szkole przy  ul. Kazimierza Odnowiciela 

mieszczą się 2 szkoły podstawowe oraz liceum. Obok znajduje się przedszkole. Rodzice, którzy  

przywożą dzieci zarówno do szkoły, jak i przedszkola, mają ogromne kłopoty ze znalezieniem miejsca 

do zaparkowania. Analogiczna sytuacja jest przy ul. Łąkowej w Krakowie. Przy ul. Lublańskiej oraz w 

ciągu Al. Bora – Komorowskiego w ostatnim czasie powstało wiele nowych bloków, których 



mieszkańcy nie są właściwie zabezpieczeni przed hałasem, również część mieszkańców starej 

zabudowy jednorodzinnej, w okolicach estakady, nie jest właściwie chroniona przed hałasem. Zakres 

zadań jest na tyle duży, że Rada Dzielnicy III Prądnik Czerwony nie jest w stanie sfinansować 

powyższych inwestycji z własnych środków.  
 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie poprawki do projektu uchwały. 

Obecnych podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Poprawka została przyjęta.  

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały wraz z 

przyjętą poprawką. Obecnych podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr XXIII/275/2020 została podjęta. 

 

Ad. 7   

Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.  

Protokół został przyjęty. 

 

Ad. 8 

Oświadczenia i komunikaty 

Przewodniczący p. Piotr Moskała  poinformował, że następna sesja odbędzie się 8 grudnia 

2020 r. o godz. 18.00.  Przewodniczący p. Piotr Moskała poinformował o przeprowadzeniu 

konsultacji społecznych na temat ul. Majora i ul. Łepkowskiego. 

  

Radny p. Paweł Wójcik poprosił o przesyłanie materiałów do Biuletynu. 

  

Ad. 9 

Zamknięcie obrad 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zamknął posiedzenie sesji o godz. 20.10. 

 

Prowadzący obrady: 

Piotr Moskała 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy III Prądnik Czerwony 

 

 

Protokół sporządziła: 

Małgorzata Żaba 


